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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2009-02-12 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  
V I C E  O R D F Ö R A N D E ,  S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M   

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F 6 :  L I V  L U N D B E R G  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  H A R A L D  F R E I J  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  J O N A T A N  O L O F S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F O C :  J O N N Y  K A R L S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F A R M :  H U G O  N O R E L L  

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
 F6 har arrangerat Sektionens Dag och det fungerade bra. De tyckte det var väldigt bra att 

FNollK hjälpte till och serverade. 

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP hade förra veckan en uppskattad 90-tals Dup och nu på fredag ska de ha en flipper-Dup 

tillsammans med Foc. 

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK har haft möte med Cederwall, Bernhard, Studievägledare och gamla FNollK om förra 

årets nollning. De har också hjälp F6 med Sektionens Dag. 

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF 
Career Service håller en kurs och SNF kollar på möjligheten att dra igen den här. Under veckan 

har de också pratat om utvärdering av mastersprogrammen. De har även utvärderat 

biobiljetterna och ska göra mer reklam om dem i framtiden. 

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc ska ha flipper-Dup på fredag tillammans med DP. Det har också planerat matlagningen till 

sektionsmötet som de har hand om tillsammans med FARM. 
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§ 7 RAPPORT FRÅN FARM 
FARM har varit på Charm och pratat med företag och försökt få med dem på F-expo. 

Tillsammans med Foc har de planerat med maten till sektionsmötet. 

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Under veckan har delar av kärnstyret haft möte med Vattenfall och arbetat med Focusgruppen. 

Karin har pratat med Johanna Almer om affischer. 

§ 9 TEAMBUILDING  
På måndag har vi teambuilding. Bowlingbanor är bokade mellan 18-19 och till 20 är bord 

reserverat på en restaurang. 

§ 10 CFS 
CFS, Chalmers Flipper Sällskap vill ha access till Focus för att kunna spela på flippren. Vi är 

positiva till att ge dem access om de skriver på ett kontrakt om skötsel av lokalerna. Karin ska 

höra med de andra styrena som har flipper om hur de kommer att göra. 

§ 11 SEKTIONENS DAG  
Sektionens Dag gick bra. Det var trevligt med alumner och det konceptet var lyckad. Vi har fått 

önskemål från alumnerna om att de gärna vill vara mer delaktiga i att arrangera till kommande 

år.  

§ 12 MOTIONER/PROPOSITIONER  
Det kom ett förslag om att lägga en proposition om att ta bort posterna kräldjursvårdare och 

växteriet vilket diskuterades och därefter bestämdes att det ska tas upp på sektionsmötet men 

som två propositioner. 

Det var också diskussion om att lägga en proposition om att ta bort posten sektionsnörd.  

Vi diskuterade också om att införa kvartalsredovisning för kassörerna men beslutade inte ta 

upp frågan på detta sektionsmöte. 

Det hade kommit in två motioner. Den fösta handlade om att skaffa pingisbord till sektionen 

och ställa det i GD-foajén. Vi tyckte att det verkar som en bra ide om vi får lov att ha ett 

pingisbord där. Vi tycker att motionen inte behöver lyftas på sektionsmötet.  

Den andra motionen handlade om att bilnissarna ska tvätta sektionsbilen istället för att städa 

Focus vid sektionsaktiva städningar. Vi tyckte att det lät som en bra idé. 

§ 13 SEKTIONSMÄRKE  
Karin har pratat med kåren och på Olgas trappor får endast sektionsmärken vara. Vi måste 

därmed ha ett sektionsmärke som representerar både Teknisk Fysik och Teknisk Matematik. 
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§ 14 ÖVRIGT 
Under pubrundan rev en person ner skylten på Foc-dörren. Foc vet nu vem det var och ska 

prata med personen . 

Vi diskuterade även formen på styretmötena. 

Glasflaskor t.ex. öl- och vinflaskor får inte slängas i källsorteringen som står i Focus. Detta beror 

på att det bli för fullt där så att lokalvårdarna inte kan tömma kärlen. 

Enligt huset får vi har ett säkerhetsskåp i skyddsrummet. 

§ 15 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är torsdagen den 19 februari. 

§ 16 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Karin Elam Mikaela Holm 
Ordförande Vice ordförande, 

Sekreterare 
 


